
 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
1(32) 

Sammanträdesdatum 

2023-05-29 
 
 

  
 

  

     
 

Plats och tid Stora salen, Kulturhuset, Hudiksvall, måndagen den 29 maj 2023 kl 09:00-13:45 

Beslutande Ledamöter 

Se närvarolista på sida 2 

 Ersättare 

Se närvarolista på sida 2 

Övriga närvarande Se närvarolista på sida 2 

Justerare Elisabeth Svedman (S) och Ingrid Bryntse (C) 

Justeringens plats och tid 
Digital justering via mobilt bankid, torsdag 1 juni 2023 
  

 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 
Paragrafer §§ 80-101 

 Pia Embretsén  

 Ordförande 
  

 Sven-Åke Thoresen  

 Justerare 
  

 Elisabeth Svedman                           Ingrid Bryntse  
 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2023-05-29 

Datum då anslaget publiceras 2023-06-01 Datum då anslaget tas bort 2023-06-23 

Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsstaben 
 

Underskrift 
  

 Pia Embretsén  

Kommunfullmäktige 29 maj
(Signerat, SHA-256 36E9EDD13B7535920D901EB3BD5B4BA8ECD215D0B759F352381E505D4158F2A2)

Sida 1 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
2(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-05-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

Närvarolista 
Beslutande Sven-Åke Thoresen (S), Ordförande 

Mikael Löthstam (S) 
Najib Bege (S) 
Gerd Olsson (S) 
Henrik Berglund Persson (S) 
Christina  Mattisson (S) 
Jim Svensk Larm (S) 
Susanne Öst (S) 
Daniel Fors (S) § 80-83, 85-101 
Mikael Andersson (S) § 84 
Elisabet Svedman (S) 
Per Svensson (S) 
Lena Hallqvist (S) 
Barry Gustafsson (S) 
Åsa Persson (S) 
Lotta Beiersdorf (S) 
Adam Rydstedt (M) 
Jonas Holm (M) 
Peter Weider (M) 
Jan-Olof Ståhl (M) 
Kristina Träff (M) 
Anita Höglund (M) 
Håkan Rönström (M) § 80-83, 85-101 
Eva-Lena Bergqvist (M) § 84 
Jan-Erik Skoglund (M) 
Kerstin Karlsson (M) 
Lina Johnsson (MP) 
Nanok Stagnell (MP) 

Caroline Schmidt (C) 
Anton Stark (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Margareta Stark (C) 
Veronika Eriksson (C) 
Linda Östblom (C) 
Jesse Ljung (C) 
Ingrid Bryntse (C) 
Sven Bergström-Trolin (C) 
Ulrica Högbergh (V) § 80-83, 85-101 
Johan Wallinder (V) § 84 
Charliene Kiffer Goude (V) 
Olle Jonsson (V) 
Veronika Holmsten (V) 
Joel Nordkvist (V) 
Peter Åkerström (KD) 
Lars Österberg (KD) 
Catharina Holmsten (KD) § 80-93 
Leif Berg (KD) § 94-101 
Peter Asp-Vilén (SD) 
Stefan Nordin (SD) 
Therése Skog (SD) 
Albin Yxell (SD) § 80-95 
Leif Bergman (SD) § 96-101 
Ruben Andreén (SD) 
Mats Olsson (SD) 
Lasse Lilja (SD) 
 

Ersättare  Majvor Westberg-Jönsson (S) 
Mikael Andersson (S) 
Ingvar Persson (S) 
Eva-Lena Bergqvist (M) 
Per Almberg (M) 
Anna-Karin Svedberg (MP) 
Ann-Britt Lindmark Lagerwall (MP) 

Stina Åström Jonsson (C) 
Mats Guldbrand (C) 
Marie Olsson (C) 
Johan Wallinder (V) 
Alf Norberg (V) 
Leif Berg (KD) 
Leif Bergman (SD) 
 

Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén,  
förvaltningschef Anders Zetterlund, 
miljöchef Margareta Eiserman 

konsult Andreas Larsson Söderberg och 
partner 

 

Kommunfullmäktige 29 maj
(Signerat, SHA-256 36E9EDD13B7535920D901EB3BD5B4BA8ECD215D0B759F352381E505D4158F2A2)

Sida 2 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
3(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-05-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

Innehållsförteckning 
§ 80 Dnr 2016-000288 - 003 

Ledamöters frågestund .......................................................................................................... 5 
§ 81 Dnr 2023-000128 - 001 

Redovisning av nämndernas/bolagens verksamhet i kommunfullmäktige; 
Norrhälsinlands miljö- och räddningsnämnd .................................................................... 7 

§ 82 Dnr 2022-000341 - 042 
Revidering investeringsbudget 2023 .................................................................................... 8 

§ 83 Dnr 2023-000260 - 170 
Taxa för rengöring och brandskyddskontroll, justering av avgifter ................................ 9 

§ 84 Dnr 2023-000246 - 045 
Utökad borgen för Glysisvallen AB ..................................................................................12 

§ 85 Dnr 2023-000149 - 040 
Redovisning av kapitalförvaltningen .................................................................................13 

§ 86 Dnr 2023-000166 - 003 
Policy för placering av försäljningsmedel och pensionsmedel 
(placeringsstrategi) ................................................................................................................14 

§ 87 Dnr 2023-000215 - 042 
Årsredovisning 2022 för Samordningsförbund Gävleborg ...........................................15 

§ 88 Dnr 2023-000221 - 107 
Begäran från Glada Hudikhem om utvecklat uppdrag i Ängebo .................................17 

§ 89 Dnr 2022-000623 - 008 
Motion - Införande av utökad kameraövervakning i Hudiksvalls 
kommun.................................................................................................................................18 

§ 90 Dnr 2023-000142 - 008 
Motion - Nollvision mot mäns dödliga våld mot kvinnor .............................................20 

§ 91 Dnr 2023-000241 - 009 
Interpellation om miljö i Västra hamnen ..........................................................................22 

§ 92 Dnr 2023-000284 - 009 
Interpellation om sommarlovsluncher ..............................................................................23 

§ 93 Dnr 2023-000298 - 009 
Interpellation - Överger majoriteten "Landsbygdsstrategin för 
Hudiksvalls kommun"? .......................................................................................................24 

§ 94 Dnr 2023-000305 - 009 
Interpellation om åtgärder mot sjunkande resultat för nationella proven i 
årskurs 3 .................................................................................................................................25 

§ 95 Dnr 2023-000306 - 009 
Interpellation om medborgarförslag gällande välkomstpaket för 
nyinflyttade Hudiksvallsbor ................................................................................................26 

§ 96 Dnr 2022-000633 - 102 

Kommunfullmäktige 29 maj
(Signerat, SHA-256 36E9EDD13B7535920D901EB3BD5B4BA8ECD215D0B759F352381E505D4158F2A2)

Sida 3 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
4(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-05-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

Val av ersättare i Företagshälsovårdsnämnden (FHRG) för åren 2023-
2026 ........................................................................................................................................27 

§ 97 Dnr 2023-000320 - 102 
Val av ombud till Skyttegillets årsstämman ......................................................................28 

§ 98 Dnr 2019-000743 - 035 
Elektroniska Medborgarförslag, som fått tillräckligt många röster ...............................29 

§ 99 Dnr 2016-000106 - 008 
Meddelanden om väckta motioner ....................................................................................30 

§ 100 Dnr 2022-000560 - 000 
Meddelanden till kommunfullmäktige 2022-2026 ...........................................................31 

§ 101 Dnr 2022-000561 - 000 
Delegationsbeslut kommunfullmäktige 2022-2026 .........................................................32 

Kommunfullmäktige 29 maj
(Signerat, SHA-256 36E9EDD13B7535920D901EB3BD5B4BA8ECD215D0B759F352381E505D4158F2A2)

Sida 4 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
5(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-05-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 80 Dnr 2016-000288 - 003 

Ledamöters frågestund 

Sammanfattning 
Ulrica Högbergh (V) frågar kommunalråd Lina Johnsson (M): 

”Hur stor andel av kommunens fordon körs i nuläget på fossilfria drivmedel, 
uppdelat på lätta (personbilar etc) resp tyngre fordon (arbetsfordon och bussar 
etc)?” 

Lina Johnsson (MP) svarar 

"Vi ska utreda andelen fordon som är fossilfria i kommunen. Börjar vi med 
personbilar så har vi 223 personbilar. De är fördelade på alla olika drivmedel 
etanol, bensin, el, hybridbilar och dieselbilar vilka även går på det miljövänligare 
HVO. Vi har inga bilar som går på biogas då den tankmöjligheten inte finns i 
vår kommun idag.  

Fossilfria bilar är 107 stycken, vilket ger 47%. Räknar vi sen in med andelen 
HVO så kommer vi faktiskt upp i 68%. En bra siffra som hela tiden växer. Då 
avtal går ut och vi gör byten är fossilfritt första valet.  

Sett till hela fordonsflottan, dock inte maskiner inräknat, så har vi 351 fordon 
men då sjunker andelen fossilfria iom att vi ännu inte har så många elbussar och 
ingen lastbil på el. Då hamnar vi på 60% men som sagt, den siffran kommer att 
öka med nya inköp framgent. Som miljöpartist skulle jag ju kunna säga att det 
inte duger men istället ser jag de tydliga intentionerna med att hela tiden 
premiera de fossilfria alternativen. Och inom en inte för allt lång tid så kommer 
vi även kunna införskaffa även lastbilar på el." 

 

Ulrica Högbergh (V) frågar ansvarigt kommunalråd: 

”24 april meddelades på kommunens intranät att det system som kommunen 
använder för rekrytering, Visma Recruit, låg nere. 26 april meddelades på intra-
nätet att en underleverantör till Visma utsatts för en cyberattack men att inga 
indikationer fanns på att kunddata utsatts. På hudiksvall.se publicerades samma 
dag en mer kortfattad information om att tjänsten låg nere. Leverantören Visma 
skriver 26 maj på sin webbplats att deras tekniska utredning inte visar tecken på 
att data har läckt, men att det däremot inte går att utesluta det.  

Denna cyberattack drabbade enligt media ett hundratal av Vismas användare. 
Bland dem finns bl.a SKR och Polisen. De sistnämnda har nu gått ut och med-
delat att utomstående som en följd av attacken kan ha tagit del av jobbsökandes 
kontaktuppgifter och ansökningshandlingar. Polisen skriver även på sin webb-
plats att de bedömer att det finns en risk att personuppgifter röjts. Göteborgs 
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stad är en av de kommuner som använder Visma Recruit och de har fyllig in-
formation om händelseförloppet, samt vart man kan vända sig om man är 
orolig eller har frågor. Andra kommuner har såväl anmält till Integrations-
skyddsmyndigheten och vissa har polisanmält.  

Med utgångspunkt i detta undrar jag därför: Riskerar även Hudiksvalls kommun 
att ha påverkats av läckta personuppgifter i samband med cyberattacken mot 
Visma och i så fall har eventuella berörda som sökt tjänster hos kommunen 
informerats om detta?”  

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam svarar: 

Inget larm eller kontakter om läckta personuppgifter har inkommit till 
kommunen. Information om risken för detta har lämnats både på kommunens 
intranät och kommunens webbplats. Ingen polisanmälan eller anmälan till 
integrationsmyndigheten har inkommit. 

 

Sven Bergström Trolin (C) frågar kommunstyrelsens ordförande: 

"Vid kommunfullmäktiges i mars lovade kommunstyrelsens ordförande, i vår 
interpellationsdebatt om Norrbovägen, att ta en förnyad kontakt med Trafik-
verkat ang. vägbelysningens framtid i samband med vägens upprustning. 

Jag undrar om kommunstyrelsens ordförande haft någon kontakt med trafik-
verket och vad har den i så fall gett för resultat.” 

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam svarar: 

Vid kontakt med trafikverket har framkommit att beslutet kring belysningen 
inte kommer att ändras. Tomma rör läggs ned så att lokalbefolkningen själva 
kan ordna med önskad belysning.  

När det gäller ev cykelväg, skulle det innebära ett helt omtag av hela projektet 
och trafikverket är inte beredda att ompröva beslutet som skulle innebära att 
bredda vägen ytterligare.  
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§ 81 Dnr 2023-000128 - 001 

Redovisning av nämndernas/bolagens verksamhet i 
kommunfullmäktige; Norrhälsinlands miljö- och rädd-
ningsnämnd 

Kommunfullmäktige beslutar 
att tacka för informationen.  

Sammanfattning 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnds ordförande Per Svensson (S),  
förvaltningschef Anders Zetterlund och verksamhetschef Margareta Eiserman 
presenterar nämndens verksamhet. Presentationen omfattar bland annat organi-
sation, ekonomi, verksamhet, lagstiftning, tillsyn, förebyggande arbete och ut-
maningar inför framtiden. 
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§ 82 Dnr 2022-000341 - 042 

Revidering investeringsbudget 2023 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anta föreslagen reviderad investeringsbudget. Förslagen att minska anslaget 
för ”vägar och gc-vägar” utgår, detsamma gäller ”ospecificerade investeringar” 
som ligger under Kommunstyrelsen vilket innebär att innevarande års in-
vesteringsbudget minskar med 60 900 tkr till ny budget på 245 150 tkr.  

Olle Jonsson (V) meddelar att ledamöterna i vänsterpartiet inte deltar i beslutet 

Sammanfattning 
2023 års budget beslutades av kommunfullmäktige 20 juni 2022 § 111. Mot 
bakgrund av de många pågående investeringsobjekten så är det svårt att hinna 
verkställa den beslutade investeringsbudgeten för 2023. Till det kommer 
rådande ekonomiskt läge därav förslaget att investeringsbudgeten kan minska 
för innevarande år. Efter en genomlysning och genomgång i kommunstyrelsens 
arbetsutskott revideras innevarande års investeringsbudget till 245 150 tkr vilket 
innebär att 60 900 tkr lyfts ur.  

Yrkanden 
Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med följande 
tillägg: "att medlen för Gator och gång-och cykelvägar” skall tydligt riktas mot 
nybyggnation av gång – och cykelvägar.".  

Propositionsordning 
Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till kommun-
styrelsens förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till Jan-Erik 
Jonssons tilläggsförslag, och finner att kommunfullmäktige avslår detta. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 75 
Allmänna utskottet 2023-04-20 § 56 
Tjänsteutlåtande 
Revidering investeringsbudget 

 

Beslutet skickas till samtliga nämnder och ekonomienheten 
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§ 83 Dnr 2023-000260 - 170 

Taxa för rengöring och brandskyddskontroll, justering 
av avgifter 

Kommunfullmäktige beslutar 
att fastställa föreslagen taxa för rengöring och brandskyddskontroll, 

att taxan ska gälla från och med den 1 juli 2023, 

att timavgiften räknas upp med 3 % utöver innevarande års sotningsindex, 

samt att uppdra till miljö- och räddningsnämnden att arbeta fram ett förslag till 
rengöringsfrister med mera, inför nästa upphandling av verksamheten.      

Sammanfattning 
HM Sotning AB och Kustsotarna i Hälsingland AB har inkommit till Miljö- och 
räddningsnämnden med en begäran om en revidering av taxan för rengöring 
och brandskyddskontroll i Hudiksvall och Nordanstig. Behovet av en revi-
dering motiveras av de arbetsmiljörisker som verksamheten innebär för de an-
ställda och som arbetsmiljöverket meddelat vid sin tillsyn.  

Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd ansvarar för Hudiksvalls och 
Nordanstigs kommuners skyldighet att genomföra brandskyddskontroll och 
rengöring (sotning). 

Brandskyddskontrollen och rengöringen regleras dels genom frister för kontroll 
och rengöring, dels avtal om genomförande med HM Sotning AB för 
Nordanstig och Kustsotarna i Hälsingland AB för Hudiksvall. Årliga höjningar 
av timavgiften bestäms av ett sotningsindex publicerad av Sveriges kommuner 
och landsting. 

Frister för brandskyddskontroll bestäms av Myndigheten för samhällsskydd och 
beredskap medan rengöringsfristerna bestäms av respektive kommun.  

Räddningstjänstens bedömning 
Riskerna för fallolyckor och exponeringen av hälsofarliga ämnen och partiklar 
har uppmärksammats och tydliggjorts under det senaste decenniet. Det har 
bland annat redan inneburit arbetsmiljörelaterade åtgärder inom räddnings-
tjänstens verksamhet. En annan yrkesgrupp som historiskt sett varit utsatta för 
motsvarande risker dagligen är sotare. 

Nuvarande taxekonstruktion baseras på en beräkning av den tid det tar för en 
rengöring (sotning). Tiden är framräknad utifrån hur en sotning traditionellt har 
utförts historiskt. Nya och moderna arbetsmiljökrav har förändrat förut-
sättningarna samtidigt som ny teknik och nya arbetsmetoder gör det möjligt att 
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möta arbetsmiljökraven (exempelvis underifrån-sotning alternativt två sotare på 
plats). Båda faktorerna motiverar att taxan revideras eftersom utförandet blir 
mer tidskrävande. Behovet av en revidering är dessutom akut på grund av de 
synpunkter som arbetsmiljöverket meddelat i ett inspektions-meddelande från 
inspektion 2023-03-14. I inspektionsmeddelandet har arbetsmiljöverket ställt 
krav på personlig skyddsutrustning, undsättning av den som fallit, säkra in-
fästningspunkter och registrering av exponering av cancerframkallande ämnen. 

Baserat på arbetsmiljöverkets krav är det räddningstjänstens bedömning att 
taxan bör revideras enligt det förslag som presenterats och att den börjar gälla 
från och med den 1 juli 2023. Räddningstjänsten bedömer vidare att 
Hudiksvalls och Nordanstigs frister för rengöring bör revideras inför nästa 
upphandling av rengöring och brandskyddskontroll.  

Den huvudsakliga förändringen av hur verksamheten kommer att bedrivas är 
en övergång från att sotning genomförs från tak till att den huvudsakliga 
metoden blir så kallad stavsotning underifrån. Metoden är beprövad och säker 
och har även provats i våra båda kommuner. Preliminära erfarenheter är att 
stavsotning blir kvalitetsmässigt bättre vilket i vissa fall kan motivera förändrade 
frister vilket nuvarande kommunala regelverk i dagsläget inte bedöms ge stöd 
för.  

Föreslagen revidering bygger på en uppräkning av tiden för beräkning av 
grundavgift och objektsavgift för rengöring. Tiden för brandskyddskontroll 
föreslås oförändrad. Vidare föreslås en justering av timavgiften med 3 % utöver 
årets sotningsindex för den teknik som numera behövs för uppdraget. 

Som exempel kommer förslaget innebära följande förändringar för ett 
sotningsuppdrag: 

Helårsbebott hus med fastbränsleeldning: 

Grundavgift - ökning med 7 minuter. 

Objektsavgift - ökning med 16,6 minuter. 

Exemplet innebär en kostnad på 584 kr exklusive uppräkning enligt inne-
varande års sotningsindex. Det är en ökning från dagens 373 kr exklusive 
sotningsindex. 

Helårsbebott hus med braskamin: 

Grundavgift – ökning med 7 minuter 

Objektsavgift – ökning med 12,5 minuter. 

Exemplet innebär en kostnad på 483 kr exklusive uppräkning enligt inne-
varande års sotningsindex. Det är en ökning från dagens 308 kr exklusive 
sotningsindex. 
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Förslaget har utifrån avtalsmässiga grunder granskats av en av kommunens 
upphandlare.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 74 

Allmänna utskottet 2023-04-20 § 66 

Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 2023-04-18 

Taxa rengöring Hudiksvall 

Taxa brandskyddskontroll Hudiksvall 

Inspektionsmeddelande 

Taxa rengöring Nordanstig 

Taxa brandskyddskontroll Nordanstig 

 

 

Beslutet skickas till 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 
Nordanstigs kommun 
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§ 84 Dnr 2023-000246 - 045 

Utökad borgen för Glysisvallen AB 

Kommunfullmäktige beslutar 
att såsom för egen skuld utöka kommunens borgensåtagande för Glysisvallen 
AB från 25,3 miljoner kronor till 29,3 miljoner kronor dvs en utökning med  
4 miljoner kronor. 

Sammanfattning 
Glysisvallen Ab ansöker om utökad borgen för Ishallen, Holmen Center, som 
behöver uppdateras lokalmässigt samt kompletteras med faciliteter och tekniska 
lösningar, för att kunna möta de krav som ställs på arenan för att anordna 
ishockeymatcher på allsvensk nivå. I frågan har kommunledningen haft samtal 
med bolaget och berörd förening. Parallellt har bolaget fört diskussioner med 
Svenska Ishockeyförbundet och mediaaktören Cmore. Utifrån det har en åt-
gärdsplan tagits fram för att Holmen Center hallen ska godkännas för allsvenskt 
spel. Investeringsbehovet uppgår till cirka 4 miljoner kronor 

Yrkanden 
Ulrica Högbergh (V), Daniel Fors (S) och Håkan Rönström (M) anmäler jäv 
och deltar inte vid handläggning av och beslut i ärendet. De ersätts vid ärendets 
behandling av Johan Wallinder (V), Mikael Andersson (S) och Evalena 
Bergqvist (M). 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 83 

Allmänna utskottet 2023-04-20 § 58 

Tjänsteutlåtande 

Ansökan 

 

 

Beslutet skickas till 
Glysisvallen AB 
Ekonomienheten 

 

 

Kommunfullmäktige 29 maj
(Signerat, SHA-256 36E9EDD13B7535920D901EB3BD5B4BA8ECD215D0B759F352381E505D4158F2A2)

Sida 12 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
13(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-05-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 85 Dnr 2023-000149 - 040 

Redovisning av kapitalförvaltningen 

Kommunfullmäktige beslutar 
att tacka för informationen. 

Sammanfattning 
Konsult Andreas Larsson från Söderberg & Partner informerar kommun-
fullmäktige om kapitalförvaltningen, avseende kommunens pensionsmedel och 
försäljningsmedel. Informationen innefattar marknadsutveckling, portfölj-
utveckling, etik och hållbarhet i kapitalförvaltningen 

Vid informationen framkommer bl.a.: 

Pensionsmedel 2022 

• Innehåller totalt 240 miljoner kronor 

• Avkastning under 2022 uppgick till -10,1 % 

• Total avkastning sedan start är 5,3 % per år 

• Avkastning hittills i år 6,1 % 

Försäljningsmedel 2022 

• Innehåller totalt 332 miljoner kronor 

• Avkastning under 2022 uppgick till -9,0 % 

• Total avkastning sedan start är 4,4 % per år 

• Avkastning hittills i år 4,7 % 

 

Vid en screening av portföljens aktieinnehav visar den etiska granskningen att 
andelen smuts uppgår till 0,7 % av aktieportföljen. 

 

Efter redovisningen ges ledamöterna tillfälle att ställa frågor.  
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§ 86 Dnr 2023-000166 - 003 

Policy för placering av försäljningsmedel och 
pensionsmedel (placeringsstrategi) 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anta nytt förslag på placeringspolicy för både försäljningsmedel och 
pensionsmedel enligt nedan: 

Aktier  55% (min 30%, max 70%) 

Svenska aktier 20% (min 10%, max 30%) 

Globala aktier 35% (min 15%, max 35%) 

Räntor  45% (min 15%, max 70%) 

Absolutavkastande  0% (min 0%, max 20%) 

Sammanfattning 
Förslaget innebär att placeringspolicyn för försäljningsmedel revideras för att ha 
samma riskprofil och tillgångsallokering som pensionsmedel. Detta då place-
ringshorisonten för försäljningsmedel bedöms att vara längre. Det innebär en 
ökad andel aktier för försäljningsmedel från dagens nivå om en normalal-
lokering på 40% till 55%, och den maximala andelen aktier ändras 50% till 70%. 
I samband med detta justeras även normalallokering för räntor upp från 30% 
till 45% samtidigt som normalallokeringen för absolutavkastande tillgångar 
justeras ner från 20% till 0%. Förändringen innebär att den långsiktiga för-
väntade avkastningen blir högre för försäljningsmedel samtidigt som även den 
kortsiktiga risken i portföljen ökar.   

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 76 

Allmänna utskottet 2023-04-20 § 57 

Tjänsteutlåtande 

 

 

Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
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§ 87 Dnr 2023-000215 - 042 

Årsredovisning 2022 för Samordningsförbund 
Gävleborg 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anse att kommunalförbundet bedrivit verksamheten i förhållande till det 
ändamål kommunfullmäktige har fastställt, 

att verksamheten utförs inom de kommunala befogenheterna, 

att godkänna årsredovisningen och revisionsberättelse och lägga dem till hand-
lingarna samt 

att, för Hudiksvalls kommuns del, bevilja styrelsen och dess ledamöter ansvars-
frihet. 

Sammanfattning 
Enligt kommunallagen 6 kap 1 § har kommunstyrelsen uppsiktsplikt över 
kommunalförbund som kommunen är medlem i. Hudiksvalls kommun är med-
lem i Samordningsförbundet Gävleborg. Kommunstyrelsen ska årligen bedöma 
om förbundets verksamhet varit förenligt med ändamålet enligt förbunds-
ordningen. Förbundet har tretton medlemmar; Försäkringskassan, Arbetsför-
medlingen, Region Gävleborg och kommunerna Bollnäs, Gävle, Hofors, 
Hudiksvall, Ljusdal, Nordanstig, Ockelbo, Ovanåker, Sandviken samt 
Söderhamn.  

Förbundets ändamål är att inom det geografiska området för Gävleborgs län 
svara för en finansiell samordning inom rehabiliteringsområdet. Syftet är att 
underlätta och förbättra möjligheterna till egen försörjning för individer som är 
i behov av samordnade rehabiliteringsinsatser. Syftet är också att arbeta med 
samordnade förebyggande insatser. Förbundet ska sträva efter en effektiv an-
vändning av gemensamma resurser. Den stora kostnaden är Trisam (tidig re-
habilitering i samverkan) som under året berört 880 unika individer, vilket säger 
något om vilken omfattande samverkan det handlar om. 

I revisionsberättelsen för 2022 görs bedömningen att styrelsen i Samordnings-
förbund Gävleborg bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från 
ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt samt att den interna kontrollen har 
varit tillräcklig. Vidare att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande och att 
årsredovisningen har upprättats i enlighet med tillämpliga delar av lagen om 
kommunal bokföring och redovisning och god redovisningssed. Revisorerna 
tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 

Granskningen av årsredovisningen, revisionsberättelsen och revisionsrapporten 
har genomförts av kommunledningsförvaltningen.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 81 

Allmänna utskottet 2023-04-20 § 64 

Tjänsteutlåtande 

Årsredovisning 

Granskningsrapport 

Revisionsrapport 

Revisionsberättelse KPMG 

Revisionsberättelse 

Rapport God ekonomisk hushållning 2022 

 

 

Beslutet skickas till 
Samordningsförbund Gävleborg 
Region Gävleborg 
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§ 88 Dnr 2023-000221 - 107 

Begäran från Glada Hudikhem om utvecklat uppdrag i 
Ängebo 

Kommunfullmäktige beslutar 
att ägardirektiven ändras i enlighet med Glada Hudikhems förslag och skrivelse.  

Sammanfattning 
Den 28 maj 2018 gav fullmäktige Glada Hudikhem en ägarinstruktion som 
bland annat angav att bolaget skulle bygga ett trygghetsboende i Ängebo. I 
december 2022 invigdes lägenheterna. I intilliggande Svågagården finns gemen-
samhetslokaler, restaurang, gymnastiksal och kyrka. 

Efter invigningen har hälften av lägenheterna hyrts ut och inget intresse har 
funnits för kvarvarande lägenheter. Situationen är ekonomiskt otillfreds-
ställande och bolaget söker därför efter en modell som säkrar ägarens ambition 
samtidigt som lägenheterna får bättre förutsättningar att hyras ut. I föreliggande 
tjänsteskrivelse föreslås en utvecklad modell ”Svågadalsmodellen” där båda 
perspektiven tillåts utvecklas.   

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 82 

Allmänna utskottet 2023-04-20 § 65 

Förfrågan 

 

 

Beslutet skickas till 
Glada Hudikhem 
Ekonomienheten 
Annika Lindfors 
Ulrika Wenn 
Svågadalsnämnden 
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§ 89 Dnr 2022-000623 - 008 

Motion - Införande av utökad kameraövervakning i 
Hudiksvalls kommun 

Kommunfullmäktige beslutar 
att motionen ska anses vara besvarad.  

Reservationer 
Emot beslutet reserverar sig Peter Asp Vilén (SD), Stefan Nordin (SD), Therese 
Skog (SD), Albin Yxell (SD), Ruben Andrén (SD), Mats Olsson (SD) och Lasse 
Lilja (SD).  

Sammanfattning 
Peter Asp Vilèn (SD) föreslår i en motion att kommunen ska öka kamera-
bevakningen på allmänna platser i syfte att öka säkerheten och tryggheten. 
Ärendet har remitterats till kultur- och fritidsnämnden respektive tekniska 
nämnden för yttrande. Kommunledingsförvaltningen ser positivt på att 
kamerabevakning kan vara ett ökat inslag i kommunens arsenal för att motverka 
brott och öka tryggheten. En ökad kamerabevakning kan prövas inom 
kommunens ordinarie brottsförebyggande arbete där även andra insatser kan 
övervägas. Den bör komma i fråga på platser där det förekommer ett slags 
objektivt behov av sådan bevakning, t ex på grund av störningar, före-
kommande eller misstänkt brottslighet, uppgifter från trygghetsvandringar eller 
på klagomål från allmänheten. Det är därför inte aktuellt att genomföra någon 
särskild inventering av platser. Motionen föreslås på den grunden vara be-
svarad.   

Yrkanden 
Peter Asp Vilén (SD), Albin Yxell (SD) och Ruben Andrén (SD) yrkar bifall till 
motionen. 

Adam Rydstedt (M), Mikael Löthstam (S) och Peter Åkerström (KD) yrkar 
bifall till kommunstyrelses förslag att anse motionen besvarad.  

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Peter Asp Viléns med fleras förslag att bifalla motionen, och 
finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 86 
Allmänna utskottet 2023-04-20 § 68 
Tjänsteutlåtande 
Tekniska nämnden 2023-02-13 § 28 
Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 
Kultur- och fritidsnämnden 2023-02-13 § 18 
Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 
Motion 

 

 

Beslutet skickas till 
Peter Asp Vilén 
Tekniska nämnden, 
Kultur- och fritidsnämnden 
Hans Gyllow 
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§ 90 Dnr 2023-000142 - 008 

Motion - Nollvision mot mäns dödliga våld mot kvinnor 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla motionen, samt  

att lägga in motionen i det pågående arbetet med framtagandet av en handlings-
plan som utgår från motionen "Intensifiera arbetet mot våld i nära relationer 
med extra fokus på mäns våld mot kvinnor" som bifölls av kommunfullmäktige 
30 maj 2022.  

Sammanfattning 
Föreligger en motion från Ulrica Högbergh (V) och Caroline Schmidt (C) om 
att kommunfullmäktige ska anta: 

• en nollvision mot mäns dödliga våld mot kvinnor, 

• att nollvisionen skall ingå i det styrsystem som Hudiksvalls kommun tillämpar, 
samt 

• att en handlingsplan upprättas för att nå nollvisionen 

Kommunfullmäktige biföll 2022-05-30, vänsterpartiets motion gällande inte-
nsifiera arbetet mot våld i nära relationer med extra fokus på mäns våld mot 
kvinnor.  

En lokal handlingsplan är under färdigställande mellan lokalpolisområde 
Hälsingland och Hudiksvalls kommun. Den innefattar en gemensam problem-
bild kring ungdomskriminalitet och narkotika, brott i nära relationer samt läges-
bild bostadsområde. Ytterligare kommer samverkan, gemensam aktivitetsplan, 
kommunikation samt utvärdering och uppföljning att ingå i planen.  

Ett medborgarlöfte är också under framtagande utifrån polisens trygghets-
undersökning 2022, nulägesbild social hållbarhet i Hudiksvalls kommun samt 
medborgardialoger under 2022. 

Yrkanden 
Ulrica Högbergh (V), Caroline Schmidt (C), Jim Svensk Larm (S), Jonas Holm 
(M), Peter Asp Vilén (SD), Catharina Holmsten (KD) och Lina Johnsson (MP) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 85 

Allmänna utskottet 2023-04-20 § 67 

Tjänsteutlåtande 

Motion 

Kommunfullmäktige 2022-05-30 § 103 

Motion (Intensifiera arbetet mot våld i nära relationer med extra fokus på mäns 
våld mot kvinnor) 

 

 

Beslutet skickas till 
Ulrica Högbergh 
Caroline Schmidt 
Samtliga nämnder 
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§ 91 Dnr 2023-000241 - 009 

Interpellation om miljö i Västra hamnen 

Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen besvaras vid dagens sammanträde, samt därefter 

att anse interpellationsdebatten avslutad.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att interpellationen får framställas. 

Byggnadsnämndens vice ordföranden Daniel Fors (S) har lämnat ett skriftligt 
svar. 

I interpellationsdebatten deltar förutom Daniel Fors (S) och Lars Österberg 
(KD), även Ingrid Bryntse (C). 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-04-24 § 74 

Interpellation 

Svar 
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§ 92 Dnr 2023-000284 - 009 

Interpellation om sommarlovsluncher 

Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 

att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  

Sammanfattning 
Föreligger interpellation till ansvarigt kommunalråd, från Ulrica Högbergh (V) 
om sommarlovsluncher. 

Lärandenämndens ordförande Adam Rydstedt (M) har lämnat skriftligt svar. 

I interpellationsdebatten deltar Adam Rydstedt (M) och Ulrica Högbergh (V).  

Beslutsunderlag 
Interpellation 

Svar 
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§ 93 Dnr 2023-000298 - 009 

Interpellation - Överger majoriteten "Landsbygds-
strategin för Hudiksvalls kommun"? 

Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 

att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  

Sammanfattning 
Föreligger interpellation till kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S), 
från Caroline Schmidt (C) om landsbygdsstrategin för Hudiksvalls kommun. 

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) har lämnat skriftligt svar. 

I interpellationsdebatten deltar förutom Mikael Löthstam (S) och Caroline 
Schmidt (C), även Jan-Erik Jonsson (C) och Linda Östblom (C).  

Beslutsunderlag 
Interpellation 

Svar 
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§ 94 Dnr 2023-000305 - 009 

Interpellation om åtgärder mot sjunkande resultat för 
nationella proven i årskurs 3  

Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 

att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  

Sammanfattning 
Föreligger interpellation till lärandenämndens ordförande Adam Rydstedt (M), 
från Anton Stark (C) om åtgärder mot sjunkande resultat för nationella proven i 
årskurs 3. 

Lärandenämndens ordförande Adam Rydstedt (M) har lämnat skriftligt svar. 

I interpellationsdebatten deltar Adam Rydstedt (M) och Anton Stark (C).  

Beslutsunderlag 
Interpellation 

Svar 
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§ 95 Dnr 2023-000306 - 009 

Interpellation om medborgarförslag gällande 
välkomstpaket för nyinflyttade Hudiksvallsbor 

Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 

att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  

Sammanfattning 
Föreligger interpellation till kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S), 
från Peter Asp Vilén (SD) om välkomstpaket för nyinflyttade Hudiksvallsbor. 

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) har lämnat skriftligt svar. 

I interpellationsdebatten deltar Mikael Löthstam (S) och Peter Asp Vilén (SD).  

Beslutsunderlag 
Interpellation 

Svar 
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§ 96 Dnr 2022-000633 - 102 

Val av ersättare i Företagshälsovårdsnämnden (FHRG) 
för åren 2023-2026 

Kommunfullmäktige beslutar 
att till ersättare i Företagshälsovårdsnämnden utse Bengt-Åke Nilsson (C), 
Knösta 21, 824 92 Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare utsett Per Almberg (M) till ledamot i Före-
tagshälsovårdsnämnden (FHRG) för åren 2023-2026. Fullmäktiga har att utse 
ersättare.  

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2022-12-19 § 216 

 

Beslutet skickas till 
Företagshälsovårdsnämnden 
Bengt-Åke Nilsson 
Per Almberg 
Monika Lindblom 
Annika Forslin 
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§ 97 Dnr 2023-000320 - 102 

Val av ombud till Skyttegillets årsstämman  

Kommunfullmäktige beslutar 
att till ombud till Skyttegillets årsstämma utse Lina Johnsson (MP) Storgatan 53, 
824 52 Hudiksvall, samt  

att till ersättare för ombud utse Margareta Stark, (C), Sunnanbäck 25, 824 61 
Forsa   

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har att utse ombud till Skyttegillets årsstämma.  

 

Beslutet skickas till 
Skyttegillet 
Lina Johnsson 
Margaret Stark 
Monika Lindblom 
Annika Forslin 
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§ 98 Dnr 2019-000743 - 035 

Elektroniska Medborgarförslag, som fått tillräckligt 
många röster 

Kommunfullmäktige beslutar 
att medborgarförslaget får framställas och överlämnas till tekniska nämnden för 
handläggning och beslut.  

Sammanfattning 
1. Besöka Hudiksvall med fritidsbåt. Dnr 2023-000316 035 (45 röster)  

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 

 

Beslutet skickas till 
Tekniska nämnden 
Förslagställaren 
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§ 99 Dnr 2016-000106 - 008 

Meddelanden om väckta motioner 

Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna redovisningen av väckta motioner.  

Sammanfattning 
1. Motion om vargfri kommun. Dnr 2023-000324 008 

2. Motion om restaurering av Tunasjön och anläggning av våtmark i Hög. Dnr 
2023-000327 008 

 

Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 
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§ 100 Dnr 2022-000560 - 000 

Meddelanden till kommunfullmäktige 2022-2026 

Kommunfullmäktige beslutar 
att meddelandet läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 
1. Rapportering av verkställda beslut enligt socialtjänstlagen och lag om stöd 
och service till vissa funktionshindrade. Dnr 2023-286-790 

 

Kommunfullmäktige 29 maj
(Signerat, SHA-256 36E9EDD13B7535920D901EB3BD5B4BA8ECD215D0B759F352381E505D4158F2A2)

Sida 31 av 33



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
32(32) 

Sammanträdesdatum 
2023-05-29 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     
 

§ 101 Dnr 2022-000561 - 000 

Delegationsbeslut kommunfullmäktige 2022-2026 

Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut 

Sammanfattning 
1. Kommunstyrelsen 2023-04-24 och 2023-05-09 

2. Lärandenämnden 2023-05-04 

3. Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 2023-04-18 

4. Svågadalsnämnden 2023-04-23 

5. Tekniska nämnden 2023-05-02 
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Plats och tid Stora salen, Kulturhuset, Hudiksvall, måndagen den 29 maj 2023 kl 09:00-13:45 


Beslutande Ledamöter 


Se närvarolista på sida 2 


 Ersättare 


Se närvarolista på sida 2 


Övriga närvarande Se närvarolista på sida 2 


Justerare Elisabeth Svedman (S) och Ingrid Bryntse (C) 


Justeringens plats och tid 
Digital justering via mobilt bankid, torsdag 1 juni 2023 
  


 
Underskrifter 


 Sekreterare 


 
Paragrafer §§ 80-101 


 Pia Embretsén  


 Ordförande 
  


 Sven-Åke Thoresen  


 Justerare 
  


 Elisabeth Svedman                           Ingrid Bryntse  
 
 ANSLAG/BEVIS 


Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 


Instans Kommunfullmäktige  


Sammanträdesdatum 2023-05-29 


Datum då anslaget publiceras 2023-06-01 Datum då anslaget tas bort 2023-06-23 


Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsstaben 
 


Underskrift 
  


 Pia Embretsén  
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Närvarolista 
Beslutande Sven-Åke Thoresen (S), Ordförande 


Mikael Löthstam (S) 
Najib Bege (S) 
Gerd Olsson (S) 
Henrik Berglund Persson (S) 
Christina  Mattisson (S) 
Jim Svensk Larm (S) 
Susanne Öst (S) 
Daniel Fors (S) § 80-83, 85-101 
Mikael Andersson (S) § 84 
Elisabet Svedman (S) 
Per Svensson (S) 
Lena Hallqvist (S) 
Barry Gustafsson (S) 
Åsa Persson (S) 
Lotta Beiersdorf (S) 
Adam Rydstedt (M) 
Jonas Holm (M) 
Peter Weider (M) 
Jan-Olof Ståhl (M) 
Kristina Träff (M) 
Anita Höglund (M) 
Håkan Rönström (M) § 80-83, 85-101 
Eva-Lena Bergqvist (M) § 84 
Jan-Erik Skoglund (M) 
Kerstin Karlsson (M) 
Lina Johnsson (MP) 
Nanok Stagnell (MP) 


Caroline Schmidt (C) 
Anton Stark (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Margareta Stark (C) 
Veronika Eriksson (C) 
Linda Östblom (C) 
Jesse Ljung (C) 
Ingrid Bryntse (C) 
Sven Bergström-Trolin (C) 
Ulrica Högbergh (V) § 80-83, 85-101 
Johan Wallinder (V) § 84 
Charliene Kiffer Goude (V) 
Olle Jonsson (V) 
Veronika Holmsten (V) 
Joel Nordkvist (V) 
Peter Åkerström (KD) 
Lars Österberg (KD) 
Catharina Holmsten (KD) § 80-93 
Leif Berg (KD) § 94-101 
Peter Asp-Vilén (SD) 
Stefan Nordin (SD) 
Therése Skog (SD) 
Albin Yxell (SD) § 80-95 
Leif Bergman (SD) § 96-101 
Ruben Andreén (SD) 
Mats Olsson (SD) 
Lasse Lilja (SD) 
 


Ersättare  Majvor Westberg-Jönsson (S) 
Mikael Andersson (S) 
Ingvar Persson (S) 
Eva-Lena Bergqvist (M) 
Per Almberg (M) 
Anna-Karin Svedberg (MP) 
Ann-Britt Lindmark Lagerwall (MP) 


Stina Åström Jonsson (C) 
Mats Guldbrand (C) 
Marie Olsson (C) 
Johan Wallinder (V) 
Alf Norberg (V) 
Leif Berg (KD) 
Leif Bergman (SD) 
 


Övriga närvarande Kommunsekreterare Pia Embretsén,  
förvaltningschef Anders Zetterlund, 
miljöchef Margareta Eiserman 


konsult Andreas Larsson Söderberg och 
partner 
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§ 80 Dnr 2016-000288 - 003 


Ledamöters frågestund 


Sammanfattning 
Ulrica Högbergh (V) frågar kommunalråd Lina Johnsson (M): 


”Hur stor andel av kommunens fordon körs i nuläget på fossilfria drivmedel, 
uppdelat på lätta (personbilar etc) resp tyngre fordon (arbetsfordon och bussar 
etc)?” 


Lina Johnsson (MP) svarar 


"Vi ska utreda andelen fordon som är fossilfria i kommunen. Börjar vi med 
personbilar så har vi 223 personbilar. De är fördelade på alla olika drivmedel 
etanol, bensin, el, hybridbilar och dieselbilar vilka även går på det miljövänligare 
HVO. Vi har inga bilar som går på biogas då den tankmöjligheten inte finns i 
vår kommun idag.  


Fossilfria bilar är 107 stycken, vilket ger 47%. Räknar vi sen in med andelen 
HVO så kommer vi faktiskt upp i 68%. En bra siffra som hela tiden växer. Då 
avtal går ut och vi gör byten är fossilfritt första valet.  


Sett till hela fordonsflottan, dock inte maskiner inräknat, så har vi 351 fordon 
men då sjunker andelen fossilfria iom att vi ännu inte har så många elbussar och 
ingen lastbil på el. Då hamnar vi på 60% men som sagt, den siffran kommer att 
öka med nya inköp framgent. Som miljöpartist skulle jag ju kunna säga att det 
inte duger men istället ser jag de tydliga intentionerna med att hela tiden 
premiera de fossilfria alternativen. Och inom en inte för allt lång tid så kommer 
vi även kunna införskaffa även lastbilar på el." 


 


Ulrica Högbergh (V) frågar ansvarigt kommunalråd: 


”24 april meddelades på kommunens intranät att det system som kommunen 
använder för rekrytering, Visma Recruit, låg nere. 26 april meddelades på intra-
nätet att en underleverantör till Visma utsatts för en cyberattack men att inga 
indikationer fanns på att kunddata utsatts. På hudiksvall.se publicerades samma 
dag en mer kortfattad information om att tjänsten låg nere. Leverantören Visma 
skriver 26 maj på sin webbplats att deras tekniska utredning inte visar tecken på 
att data har läckt, men att det däremot inte går att utesluta det.  


Denna cyberattack drabbade enligt media ett hundratal av Vismas användare. 
Bland dem finns bl.a SKR och Polisen. De sistnämnda har nu gått ut och med-
delat att utomstående som en följd av attacken kan ha tagit del av jobbsökandes 
kontaktuppgifter och ansökningshandlingar. Polisen skriver även på sin webb-
plats att de bedömer att det finns en risk att personuppgifter röjts. Göteborgs 
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stad är en av de kommuner som använder Visma Recruit och de har fyllig in-
formation om händelseförloppet, samt vart man kan vända sig om man är 
orolig eller har frågor. Andra kommuner har såväl anmält till Integrations-
skyddsmyndigheten och vissa har polisanmält.  


Med utgångspunkt i detta undrar jag därför: Riskerar även Hudiksvalls kommun 
att ha påverkats av läckta personuppgifter i samband med cyberattacken mot 
Visma och i så fall har eventuella berörda som sökt tjänster hos kommunen 
informerats om detta?”  


Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam svarar: 


Inget larm eller kontakter om läckta personuppgifter har inkommit till 
kommunen. Information om risken för detta har lämnats både på kommunens 
intranät och kommunens webbplats. Ingen polisanmälan eller anmälan till 
integrationsmyndigheten har inkommit. 


 


Sven Bergström Trolin (C) frågar kommunstyrelsens ordförande: 


"Vid kommunfullmäktiges i mars lovade kommunstyrelsens ordförande, i vår 
interpellationsdebatt om Norrbovägen, att ta en förnyad kontakt med Trafik-
verkat ang. vägbelysningens framtid i samband med vägens upprustning. 


Jag undrar om kommunstyrelsens ordförande haft någon kontakt med trafik-
verket och vad har den i så fall gett för resultat.” 


Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam svarar: 


Vid kontakt med trafikverket har framkommit att beslutet kring belysningen 
inte kommer att ändras. Tomma rör läggs ned så att lokalbefolkningen själva 
kan ordna med önskad belysning.  


När det gäller ev cykelväg, skulle det innebära ett helt omtag av hela projektet 
och trafikverket är inte beredda att ompröva beslutet som skulle innebära att 
bredda vägen ytterligare.  
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§ 81 Dnr 2023-000128 - 001 


Redovisning av nämndernas/bolagens verksamhet i 
kommunfullmäktige; Norrhälsinlands miljö- och rädd-
ningsnämnd 


Kommunfullmäktige beslutar 
att tacka för informationen.  


Sammanfattning 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnds ordförande Per Svensson (S),  
förvaltningschef Anders Zetterlund och verksamhetschef Margareta Eiserman 
presenterar nämndens verksamhet. Presentationen omfattar bland annat organi-
sation, ekonomi, verksamhet, lagstiftning, tillsyn, förebyggande arbete och ut-
maningar inför framtiden. 
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§ 82 Dnr 2022-000341 - 042 


Revidering investeringsbudget 2023 


Kommunfullmäktige beslutar 
att anta föreslagen reviderad investeringsbudget. Förslagen att minska anslaget 
för ”vägar och gc-vägar” utgår, detsamma gäller ”ospecificerade investeringar” 
som ligger under Kommunstyrelsen vilket innebär att innevarande års in-
vesteringsbudget minskar med 60 900 tkr till ny budget på 245 150 tkr.  


Olle Jonsson (V) meddelar att ledamöterna i vänsterpartiet inte deltar i beslutet 


Sammanfattning 
2023 års budget beslutades av kommunfullmäktige 20 juni 2022 § 111. Mot 
bakgrund av de många pågående investeringsobjekten så är det svårt att hinna 
verkställa den beslutade investeringsbudgeten för 2023. Till det kommer 
rådande ekonomiskt läge därav förslaget att investeringsbudgeten kan minska 
för innevarande år. Efter en genomlysning och genomgång i kommunstyrelsens 
arbetsutskott revideras innevarande års investeringsbudget till 245 150 tkr vilket 
innebär att 60 900 tkr lyfts ur.  


Yrkanden 
Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 


Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med följande 
tillägg: "att medlen för Gator och gång-och cykelvägar” skall tydligt riktas mot 
nybyggnation av gång – och cykelvägar.".  


Propositionsordning 
Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till kommun-
styrelsens förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller detta. 


Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till Jan-Erik 
Jonssons tilläggsförslag, och finner att kommunfullmäktige avslår detta. 


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 75 
Allmänna utskottet 2023-04-20 § 56 
Tjänsteutlåtande 
Revidering investeringsbudget 


 


Beslutet skickas till samtliga nämnder och ekonomienheten 
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§ 83 Dnr 2023-000260 - 170 


Taxa för rengöring och brandskyddskontroll, justering 
av avgifter 


Kommunfullmäktige beslutar 
att fastställa föreslagen taxa för rengöring och brandskyddskontroll, 


att taxan ska gälla från och med den 1 juli 2023, 


att timavgiften räknas upp med 3 % utöver innevarande års sotningsindex, 


samt att uppdra till miljö- och räddningsnämnden att arbeta fram ett förslag till 
rengöringsfrister med mera, inför nästa upphandling av verksamheten.      


Sammanfattning 
HM Sotning AB och Kustsotarna i Hälsingland AB har inkommit till Miljö- och 
räddningsnämnden med en begäran om en revidering av taxan för rengöring 
och brandskyddskontroll i Hudiksvall och Nordanstig. Behovet av en revi-
dering motiveras av de arbetsmiljörisker som verksamheten innebär för de an-
ställda och som arbetsmiljöverket meddelat vid sin tillsyn.  


Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd ansvarar för Hudiksvalls och 
Nordanstigs kommuners skyldighet att genomföra brandskyddskontroll och 
rengöring (sotning). 


Brandskyddskontrollen och rengöringen regleras dels genom frister för kontroll 
och rengöring, dels avtal om genomförande med HM Sotning AB för 
Nordanstig och Kustsotarna i Hälsingland AB för Hudiksvall. Årliga höjningar 
av timavgiften bestäms av ett sotningsindex publicerad av Sveriges kommuner 
och landsting. 


Frister för brandskyddskontroll bestäms av Myndigheten för samhällsskydd och 
beredskap medan rengöringsfristerna bestäms av respektive kommun.  


Räddningstjänstens bedömning 
Riskerna för fallolyckor och exponeringen av hälsofarliga ämnen och partiklar 
har uppmärksammats och tydliggjorts under det senaste decenniet. Det har 
bland annat redan inneburit arbetsmiljörelaterade åtgärder inom räddnings-
tjänstens verksamhet. En annan yrkesgrupp som historiskt sett varit utsatta för 
motsvarande risker dagligen är sotare. 


Nuvarande taxekonstruktion baseras på en beräkning av den tid det tar för en 
rengöring (sotning). Tiden är framräknad utifrån hur en sotning traditionellt har 
utförts historiskt. Nya och moderna arbetsmiljökrav har förändrat förut-
sättningarna samtidigt som ny teknik och nya arbetsmetoder gör det möjligt att 
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möta arbetsmiljökraven (exempelvis underifrån-sotning alternativt två sotare på 
plats). Båda faktorerna motiverar att taxan revideras eftersom utförandet blir 
mer tidskrävande. Behovet av en revidering är dessutom akut på grund av de 
synpunkter som arbetsmiljöverket meddelat i ett inspektions-meddelande från 
inspektion 2023-03-14. I inspektionsmeddelandet har arbetsmiljöverket ställt 
krav på personlig skyddsutrustning, undsättning av den som fallit, säkra in-
fästningspunkter och registrering av exponering av cancerframkallande ämnen. 


Baserat på arbetsmiljöverkets krav är det räddningstjänstens bedömning att 
taxan bör revideras enligt det förslag som presenterats och att den börjar gälla 
från och med den 1 juli 2023. Räddningstjänsten bedömer vidare att 
Hudiksvalls och Nordanstigs frister för rengöring bör revideras inför nästa 
upphandling av rengöring och brandskyddskontroll.  


Den huvudsakliga förändringen av hur verksamheten kommer att bedrivas är 
en övergång från att sotning genomförs från tak till att den huvudsakliga 
metoden blir så kallad stavsotning underifrån. Metoden är beprövad och säker 
och har även provats i våra båda kommuner. Preliminära erfarenheter är att 
stavsotning blir kvalitetsmässigt bättre vilket i vissa fall kan motivera förändrade 
frister vilket nuvarande kommunala regelverk i dagsläget inte bedöms ge stöd 
för.  


Föreslagen revidering bygger på en uppräkning av tiden för beräkning av 
grundavgift och objektsavgift för rengöring. Tiden för brandskyddskontroll 
föreslås oförändrad. Vidare föreslås en justering av timavgiften med 3 % utöver 
årets sotningsindex för den teknik som numera behövs för uppdraget. 


Som exempel kommer förslaget innebära följande förändringar för ett 
sotningsuppdrag: 


Helårsbebott hus med fastbränsleeldning: 


Grundavgift - ökning med 7 minuter. 


Objektsavgift - ökning med 16,6 minuter. 


Exemplet innebär en kostnad på 584 kr exklusive uppräkning enligt inne-
varande års sotningsindex. Det är en ökning från dagens 373 kr exklusive 
sotningsindex. 


Helårsbebott hus med braskamin: 


Grundavgift – ökning med 7 minuter 


Objektsavgift – ökning med 12,5 minuter. 


Exemplet innebär en kostnad på 483 kr exklusive uppräkning enligt inne-
varande års sotningsindex. Det är en ökning från dagens 308 kr exklusive 
sotningsindex. 
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Förslaget har utifrån avtalsmässiga grunder granskats av en av kommunens 
upphandlare.  


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 74 


Allmänna utskottet 2023-04-20 § 66 


Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 2023-04-18 


Taxa rengöring Hudiksvall 


Taxa brandskyddskontroll Hudiksvall 


Inspektionsmeddelande 


Taxa rengöring Nordanstig 


Taxa brandskyddskontroll Nordanstig 


 


 


Beslutet skickas till 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 
Nordanstigs kommun 
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§ 84 Dnr 2023-000246 - 045 


Utökad borgen för Glysisvallen AB 


Kommunfullmäktige beslutar 
att såsom för egen skuld utöka kommunens borgensåtagande för Glysisvallen 
AB från 25,3 miljoner kronor till 29,3 miljoner kronor dvs en utökning med  
4 miljoner kronor. 


Sammanfattning 
Glysisvallen Ab ansöker om utökad borgen för Ishallen, Holmen Center, som 
behöver uppdateras lokalmässigt samt kompletteras med faciliteter och tekniska 
lösningar, för att kunna möta de krav som ställs på arenan för att anordna 
ishockeymatcher på allsvensk nivå. I frågan har kommunledningen haft samtal 
med bolaget och berörd förening. Parallellt har bolaget fört diskussioner med 
Svenska Ishockeyförbundet och mediaaktören Cmore. Utifrån det har en åt-
gärdsplan tagits fram för att Holmen Center hallen ska godkännas för allsvenskt 
spel. Investeringsbehovet uppgår till cirka 4 miljoner kronor 


Yrkanden 
Ulrica Högbergh (V), Daniel Fors (S) och Håkan Rönström (M) anmäler jäv 
och deltar inte vid handläggning av och beslut i ärendet. De ersätts vid ärendets 
behandling av Johan Wallinder (V), Mikael Andersson (S) och Evalena 
Bergqvist (M). 


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 83 


Allmänna utskottet 2023-04-20 § 58 


Tjänsteutlåtande 


Ansökan 


 


 


Beslutet skickas till 
Glysisvallen AB 
Ekonomienheten 
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§ 85 Dnr 2023-000149 - 040 


Redovisning av kapitalförvaltningen 


Kommunfullmäktige beslutar 
att tacka för informationen. 


Sammanfattning 
Konsult Andreas Larsson från Söderberg & Partner informerar kommun-
fullmäktige om kapitalförvaltningen, avseende kommunens pensionsmedel och 
försäljningsmedel. Informationen innefattar marknadsutveckling, portfölj-
utveckling, etik och hållbarhet i kapitalförvaltningen 


Vid informationen framkommer bl.a.: 


Pensionsmedel 2022 


• Innehåller totalt 240 miljoner kronor 


• Avkastning under 2022 uppgick till -10,1 % 


• Total avkastning sedan start är 5,3 % per år 


• Avkastning hittills i år 6,1 % 


Försäljningsmedel 2022 


• Innehåller totalt 332 miljoner kronor 


• Avkastning under 2022 uppgick till -9,0 % 


• Total avkastning sedan start är 4,4 % per år 


• Avkastning hittills i år 4,7 % 


 


Vid en screening av portföljens aktieinnehav visar den etiska granskningen att 
andelen smuts uppgår till 0,7 % av aktieportföljen. 


 


Efter redovisningen ges ledamöterna tillfälle att ställa frågor.  
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§ 86 Dnr 2023-000166 - 003 


Policy för placering av försäljningsmedel och 
pensionsmedel (placeringsstrategi) 


Kommunfullmäktige beslutar 
att anta nytt förslag på placeringspolicy för både försäljningsmedel och 
pensionsmedel enligt nedan: 


Aktier  55% (min 30%, max 70%) 


Svenska aktier 20% (min 10%, max 30%) 


Globala aktier 35% (min 15%, max 35%) 


Räntor  45% (min 15%, max 70%) 


Absolutavkastande  0% (min 0%, max 20%) 


Sammanfattning 
Förslaget innebär att placeringspolicyn för försäljningsmedel revideras för att ha 
samma riskprofil och tillgångsallokering som pensionsmedel. Detta då place-
ringshorisonten för försäljningsmedel bedöms att vara längre. Det innebär en 
ökad andel aktier för försäljningsmedel från dagens nivå om en normalal-
lokering på 40% till 55%, och den maximala andelen aktier ändras 50% till 70%. 
I samband med detta justeras även normalallokering för räntor upp från 30% 
till 45% samtidigt som normalallokeringen för absolutavkastande tillgångar 
justeras ner från 20% till 0%. Förändringen innebär att den långsiktiga för-
väntade avkastningen blir högre för försäljningsmedel samtidigt som även den 
kortsiktiga risken i portföljen ökar.   


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 76 


Allmänna utskottet 2023-04-20 § 57 


Tjänsteutlåtande 


 


 


Beslutet skickas till 
Ekonomienheten 
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§ 87 Dnr 2023-000215 - 042 


Årsredovisning 2022 för Samordningsförbund 
Gävleborg 


Kommunfullmäktige beslutar 
att anse att kommunalförbundet bedrivit verksamheten i förhållande till det 
ändamål kommunfullmäktige har fastställt, 


att verksamheten utförs inom de kommunala befogenheterna, 


att godkänna årsredovisningen och revisionsberättelse och lägga dem till hand-
lingarna samt 


att, för Hudiksvalls kommuns del, bevilja styrelsen och dess ledamöter ansvars-
frihet. 


Sammanfattning 
Enligt kommunallagen 6 kap 1 § har kommunstyrelsen uppsiktsplikt över 
kommunalförbund som kommunen är medlem i. Hudiksvalls kommun är med-
lem i Samordningsförbundet Gävleborg. Kommunstyrelsen ska årligen bedöma 
om förbundets verksamhet varit förenligt med ändamålet enligt förbunds-
ordningen. Förbundet har tretton medlemmar; Försäkringskassan, Arbetsför-
medlingen, Region Gävleborg och kommunerna Bollnäs, Gävle, Hofors, 
Hudiksvall, Ljusdal, Nordanstig, Ockelbo, Ovanåker, Sandviken samt 
Söderhamn.  


Förbundets ändamål är att inom det geografiska området för Gävleborgs län 
svara för en finansiell samordning inom rehabiliteringsområdet. Syftet är att 
underlätta och förbättra möjligheterna till egen försörjning för individer som är 
i behov av samordnade rehabiliteringsinsatser. Syftet är också att arbeta med 
samordnade förebyggande insatser. Förbundet ska sträva efter en effektiv an-
vändning av gemensamma resurser. Den stora kostnaden är Trisam (tidig re-
habilitering i samverkan) som under året berört 880 unika individer, vilket säger 
något om vilken omfattande samverkan det handlar om. 


I revisionsberättelsen för 2022 görs bedömningen att styrelsen i Samordnings-
förbund Gävleborg bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från 
ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt samt att den interna kontrollen har 
varit tillräcklig. Vidare att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande och att 
årsredovisningen har upprättats i enlighet med tillämpliga delar av lagen om 
kommunal bokföring och redovisning och god redovisningssed. Revisorerna 
tillstyrker att styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 


Granskningen av årsredovisningen, revisionsberättelsen och revisionsrapporten 
har genomförts av kommunledningsförvaltningen.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 81 


Allmänna utskottet 2023-04-20 § 64 


Tjänsteutlåtande 


Årsredovisning 


Granskningsrapport 


Revisionsrapport 


Revisionsberättelse KPMG 


Revisionsberättelse 


Rapport God ekonomisk hushållning 2022 


 


 


Beslutet skickas till 
Samordningsförbund Gävleborg 
Region Gävleborg 
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§ 88 Dnr 2023-000221 - 107 


Begäran från Glada Hudikhem om utvecklat uppdrag i 
Ängebo 


Kommunfullmäktige beslutar 
att ägardirektiven ändras i enlighet med Glada Hudikhems förslag och skrivelse.  


Sammanfattning 
Den 28 maj 2018 gav fullmäktige Glada Hudikhem en ägarinstruktion som 
bland annat angav att bolaget skulle bygga ett trygghetsboende i Ängebo. I 
december 2022 invigdes lägenheterna. I intilliggande Svågagården finns gemen-
samhetslokaler, restaurang, gymnastiksal och kyrka. 


Efter invigningen har hälften av lägenheterna hyrts ut och inget intresse har 
funnits för kvarvarande lägenheter. Situationen är ekonomiskt otillfreds-
ställande och bolaget söker därför efter en modell som säkrar ägarens ambition 
samtidigt som lägenheterna får bättre förutsättningar att hyras ut. I föreliggande 
tjänsteskrivelse föreslås en utvecklad modell ”Svågadalsmodellen” där båda 
perspektiven tillåts utvecklas.   


Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 82 


Allmänna utskottet 2023-04-20 § 65 


Förfrågan 


 


 


Beslutet skickas till 
Glada Hudikhem 
Ekonomienheten 
Annika Lindfors 
Ulrika Wenn 
Svågadalsnämnden 
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§ 89 Dnr 2022-000623 - 008 


Motion - Införande av utökad kameraövervakning i 
Hudiksvalls kommun 


Kommunfullmäktige beslutar 
att motionen ska anses vara besvarad.  


Reservationer 
Emot beslutet reserverar sig Peter Asp Vilén (SD), Stefan Nordin (SD), Therese 
Skog (SD), Albin Yxell (SD), Ruben Andrén (SD), Mats Olsson (SD) och Lasse 
Lilja (SD).  


Sammanfattning 
Peter Asp Vilèn (SD) föreslår i en motion att kommunen ska öka kamera-
bevakningen på allmänna platser i syfte att öka säkerheten och tryggheten. 
Ärendet har remitterats till kultur- och fritidsnämnden respektive tekniska 
nämnden för yttrande. Kommunledingsförvaltningen ser positivt på att 
kamerabevakning kan vara ett ökat inslag i kommunens arsenal för att motverka 
brott och öka tryggheten. En ökad kamerabevakning kan prövas inom 
kommunens ordinarie brottsförebyggande arbete där även andra insatser kan 
övervägas. Den bör komma i fråga på platser där det förekommer ett slags 
objektivt behov av sådan bevakning, t ex på grund av störningar, före-
kommande eller misstänkt brottslighet, uppgifter från trygghetsvandringar eller 
på klagomål från allmänheten. Det är därför inte aktuellt att genomföra någon 
särskild inventering av platser. Motionen föreslås på den grunden vara be-
svarad.   


Yrkanden 
Peter Asp Vilén (SD), Albin Yxell (SD) och Ruben Andrén (SD) yrkar bifall till 
motionen. 


Adam Rydstedt (M), Mikael Löthstam (S) och Peter Åkerström (KD) yrkar 
bifall till kommunstyrelses förslag att anse motionen besvarad.  


Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Peter Asp Viléns med fleras förslag att bifalla motionen, och 
finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 86 
Allmänna utskottet 2023-04-20 § 68 
Tjänsteutlåtande 
Tekniska nämnden 2023-02-13 § 28 
Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 
Kultur- och fritidsnämnden 2023-02-13 § 18 
Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 
Motion 


 


 


Beslutet skickas till 
Peter Asp Vilén 
Tekniska nämnden, 
Kultur- och fritidsnämnden 
Hans Gyllow 
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§ 90 Dnr 2023-000142 - 008 


Motion - Nollvision mot mäns dödliga våld mot kvinnor 


Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla motionen, samt  


att lägga in motionen i det pågående arbetet med framtagandet av en handlings-
plan som utgår från motionen "Intensifiera arbetet mot våld i nära relationer 
med extra fokus på mäns våld mot kvinnor" som bifölls av kommunfullmäktige 
30 maj 2022.  


Sammanfattning 
Föreligger en motion från Ulrica Högbergh (V) och Caroline Schmidt (C) om 
att kommunfullmäktige ska anta: 


• en nollvision mot mäns dödliga våld mot kvinnor, 


• att nollvisionen skall ingå i det styrsystem som Hudiksvalls kommun tillämpar, 
samt 


• att en handlingsplan upprättas för att nå nollvisionen 


Kommunfullmäktige biföll 2022-05-30, vänsterpartiets motion gällande inte-
nsifiera arbetet mot våld i nära relationer med extra fokus på mäns våld mot 
kvinnor.  


En lokal handlingsplan är under färdigställande mellan lokalpolisområde 
Hälsingland och Hudiksvalls kommun. Den innefattar en gemensam problem-
bild kring ungdomskriminalitet och narkotika, brott i nära relationer samt läges-
bild bostadsområde. Ytterligare kommer samverkan, gemensam aktivitetsplan, 
kommunikation samt utvärdering och uppföljning att ingå i planen.  


Ett medborgarlöfte är också under framtagande utifrån polisens trygghets-
undersökning 2022, nulägesbild social hållbarhet i Hudiksvalls kommun samt 
medborgardialoger under 2022. 


Yrkanden 
Ulrica Högbergh (V), Caroline Schmidt (C), Jim Svensk Larm (S), Jonas Holm 
(M), Peter Asp Vilén (SD), Catharina Holmsten (KD) och Lina Johnsson (MP) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen 2023-05-09 § 85 


Allmänna utskottet 2023-04-20 § 67 


Tjänsteutlåtande 


Motion 


Kommunfullmäktige 2022-05-30 § 103 


Motion (Intensifiera arbetet mot våld i nära relationer med extra fokus på mäns 
våld mot kvinnor) 


 


 


Beslutet skickas till 
Ulrica Högbergh 
Caroline Schmidt 
Samtliga nämnder 
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§ 91 Dnr 2023-000241 - 009 


Interpellation om miljö i Västra hamnen 


Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen besvaras vid dagens sammanträde, samt därefter 


att anse interpellationsdebatten avslutad.  


Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att interpellationen får framställas. 


Byggnadsnämndens vice ordföranden Daniel Fors (S) har lämnat ett skriftligt 
svar. 


I interpellationsdebatten deltar förutom Daniel Fors (S) och Lars Österberg 
(KD), även Ingrid Bryntse (C). 


Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2023-04-24 § 74 


Interpellation 


Svar 
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§ 92 Dnr 2023-000284 - 009 


Interpellation om sommarlovsluncher 


Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 


att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  


Sammanfattning 
Föreligger interpellation till ansvarigt kommunalråd, från Ulrica Högbergh (V) 
om sommarlovsluncher. 


Lärandenämndens ordförande Adam Rydstedt (M) har lämnat skriftligt svar. 


I interpellationsdebatten deltar Adam Rydstedt (M) och Ulrica Högbergh (V).  


Beslutsunderlag 
Interpellation 


Svar 
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§ 93 Dnr 2023-000298 - 009 


Interpellation - Överger majoriteten "Landsbygds-
strategin för Hudiksvalls kommun"? 


Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 


att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  


Sammanfattning 
Föreligger interpellation till kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S), 
från Caroline Schmidt (C) om landsbygdsstrategin för Hudiksvalls kommun. 


Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) har lämnat skriftligt svar. 


I interpellationsdebatten deltar förutom Mikael Löthstam (S) och Caroline 
Schmidt (C), även Jan-Erik Jonsson (C) och Linda Östblom (C).  


Beslutsunderlag 
Interpellation 


Svar 
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§ 94 Dnr 2023-000305 - 009 


Interpellation om åtgärder mot sjunkande resultat för 
nationella proven i årskurs 3  


Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 


att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  


Sammanfattning 
Föreligger interpellation till lärandenämndens ordförande Adam Rydstedt (M), 
från Anton Stark (C) om åtgärder mot sjunkande resultat för nationella proven i 
årskurs 3. 


Lärandenämndens ordförande Adam Rydstedt (M) har lämnat skriftligt svar. 


I interpellationsdebatten deltar Adam Rydstedt (M) och Anton Stark (C).  


Beslutsunderlag 
Interpellation 


Svar 
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§ 95 Dnr 2023-000306 - 009 


Interpellation om medborgarförslag gällande 
välkomstpaket för nyinflyttade Hudiksvallsbor 


Kommunfullmäktige beslutar 
att interpellationen får framställas, samt 


att därefter anse interpellationsdebatten avslutad.  


Sammanfattning 
Föreligger interpellation till kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S), 
från Peter Asp Vilén (SD) om välkomstpaket för nyinflyttade Hudiksvallsbor. 


Kommunstyrelsens ordförande Mikael Löthstam (S) har lämnat skriftligt svar. 


I interpellationsdebatten deltar Mikael Löthstam (S) och Peter Asp Vilén (SD).  


Beslutsunderlag 
Interpellation 


Svar 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
27(32) 


Sammanträdesdatum 
2023-05-29 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 96 Dnr 2022-000633 - 102 


Val av ersättare i Företagshälsovårdsnämnden (FHRG) 
för åren 2023-2026 


Kommunfullmäktige beslutar 
att till ersättare i Företagshälsovårdsnämnden utse Bengt-Åke Nilsson (C), 
Knösta 21, 824 92 Hudiksvall.  


Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare utsett Per Almberg (M) till ledamot i Före-
tagshälsovårdsnämnden (FHRG) för åren 2023-2026. Fullmäktiga har att utse 
ersättare.  


Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige 2022-12-19 § 216 


 


Beslutet skickas till 
Företagshälsovårdsnämnden 
Bengt-Åke Nilsson 
Per Almberg 
Monika Lindblom 
Annika Forslin 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
28(32) 


Sammanträdesdatum 
2023-05-29 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 97 Dnr 2023-000320 - 102 


Val av ombud till Skyttegillets årsstämman  


Kommunfullmäktige beslutar 
att till ombud till Skyttegillets årsstämma utse Lina Johnsson (MP) Storgatan 53, 
824 52 Hudiksvall, samt  


att till ersättare för ombud utse Margareta Stark, (C), Sunnanbäck 25, 824 61 
Forsa   


Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har att utse ombud till Skyttegillets årsstämma.  


 


Beslutet skickas till 
Skyttegillet 
Lina Johnsson 
Margaret Stark 
Monika Lindblom 
Annika Forslin 
 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
29(32) 


Sammanträdesdatum 
2023-05-29 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 98 Dnr 2019-000743 - 035 


Elektroniska Medborgarförslag, som fått tillräckligt 
många röster 


Kommunfullmäktige beslutar 
att medborgarförslaget får framställas och överlämnas till tekniska nämnden för 
handläggning och beslut.  


Sammanfattning 
1. Besöka Hudiksvall med fritidsbåt. Dnr 2023-000316 035 (45 röster)  


Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 


 


Beslutet skickas till 
Tekniska nämnden 
Förslagställaren 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
30(32) 


Sammanträdesdatum 
2023-05-29 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 99 Dnr 2016-000106 - 008 


Meddelanden om väckta motioner 


Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna redovisningen av väckta motioner.  


Sammanfattning 
1. Motion om vargfri kommun. Dnr 2023-000324 008 


2. Motion om restaurering av Tunasjön och anläggning av våtmark i Hög. Dnr 
2023-000327 008 


 


Beslutet skickas till 
Ulrika Wenn 


 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
31(32) 


Sammanträdesdatum 
2023-05-29 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 100 Dnr 2022-000560 - 000 


Meddelanden till kommunfullmäktige 2022-2026 


Kommunfullmäktige beslutar 
att meddelandet läggs till handlingarna.  


Sammanfattning 
1. Rapportering av verkställda beslut enligt socialtjänstlagen och lag om stöd 
och service till vissa funktionshindrade. Dnr 2023-286-790 


 







 


Kommunfullmäktige  


Protokoll 
Sida 
32(32) 


Sammanträdesdatum 
2023-05-29 


 
 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     
 


§ 101 Dnr 2022-000561 - 000 


Delegationsbeslut kommunfullmäktige 2022-2026 


Kommunfullmäktige beslutar 
att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut 


Sammanfattning 
1. Kommunstyrelsen 2023-04-24 och 2023-05-09 


2. Lärandenämnden 2023-05-04 


3. Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 2023-04-18 


4. Svågadalsnämnden 2023-04-23 


5. Tekniska nämnden 2023-05-02 


 





